一 聯合動態 United News

書院聚會 20/3/2009 College Assembly



院長馮國培教授(右)致送「致 賀狀」予本院機械與自動化工 程學系劉雲輝教授,恭賀劉 教授於2009年以「多指機械 手抓取技術與視覺伺服控制 系統」研究榮獲電機及電子工 程師學會推選為院士。

Prof Fung Kwok-pui, College Head (right), presented a congratulatory certificate to

Prof Liu Yun-hui from Department of Mechanical and Automation Engineering. Prof Liu was elected as the Fellow of the Institute of Electrical and Electronics Engineers (IEEE) with the research project "Robotic Multi-fingered Grasping and Adaptive Visual Servo Systems" in 2009.



院長馮國培教授(右)致送「致賀 狀」予本院統計講座教授陳毅恒 教授,恭賀陳教授於2009年榮 獲香港統計學會頒授為「榮譽會 員」。

Prof Fung Kwok-pui, College Head (right), presented a congratulatory certificate to Prof Chan Ngai-hang, Professor of Statistics, in

receiving the "Honorary Membership" by the Hong Kong Statistical Society in 2009.





院長馮國培教授致送「致賀狀」予本院教育心理學系張雷教授(左圖)及本院書院通識課程兼職導師Tessa Stewart女士(右圖),恭賀他們榮獲「2008-09年度大學通識教育模範教學獎」。

Prof Fung Kwok-pui, College Head, presented a congratulatory certificate to Prof Chang Lei from the Department of Educational Psychology(left picture) and Ms Tessa Stewart, part-time instructor of the College General Education Programme(right picture). They were awarded the University's Exemplary Teaching Awards in General Education 2008-09.



嘉賓講者香港金融管理局副總裁余偉文 先生主講「展望香港作為國際金融中心的 路向」。

The guest speaker, Mr Eddie Yue, Deputy Chief Executive, Hong Kong Monetary Authority, gave a talk to UC Students on the topic "Looking Beyond the Financial Crisis: Hong Kong's Future Role as an International Financial Centre".



書院輔導長王香生教授 與嘉賓講者余偉文先生 主持答問環節,同學反 應踴躍。

Prof Stephen H S Wong, Dean of Students and Mr Eddie Yue conducted the Question and Answer Session.

領袖訓練學會交職典禮 20/3/2009

Inauguration Ceremony of Leadership Training Society

書院輔導長王香生教授、院務主任李雷寶玲女士、高級書院發展主任陳鄧翠怡女士及書院同仁一同出席領袖訓練學會新一屆幹事交職典禮。

Prof Stephen H S Wong, Dean of Students, Mrs Christina Li, College Secretary, Mrs Eastre Chan, Senior College Development Officer and College staff attended the Inauguration Ceremony of the Leadership Training Society.



書院教職員聯誼會 —— 長洲一日遊 21/3/2009

United College Staff Association - Cheung Chau Day Trip





共二十二名教職員及家屬參加長洲一日遊, 並共晉海鮮晚餐。

Twenty-two College staff and their families joined the Cheung Chau Day Trip and had a seafood dinner.